Ρίγανη-oregano
Τα φύλλα έχουν σχήμα αυγοειδές, είναι χνουδωτά και σταχτόχρωμα.  Αν τα τρίψουμε αναδύουν ευχάριστη αρωματική οσμή. Τα άνθη έχουν χρώμα ρόδινο προς μενεξεδί και έχουν επίσης ευχάριστο άρωμα.

Ιδιότητες - Χρήσεις: Τονωτικό, ορεκτικό ,διεγερτικό, καταπραϋντικό και σπασμολυτικό σε πόνους των μυών και σε αναπνευστικά νοσήματα. Πολύτιμο για θεραπεία προβλημάτων στομάχου και για αντιμετώπιση της ευκοιλιότητας.
The leaves are oval shaped, plush and coloured grey. If we rub it, it gives off a pleasant aromatic odor. The flowers are pink - violet color and also have a pleasant aroma.

Properties - Uses: Tonic, appetizer, stimulant, calming and antispasmodic in muscle pains and respiratory diseases. Valuable for treating stomach problems.

Bladene er ovale, er overdådigt og farvet grå. Hvis vi gned det giver off en behagelig aromatisk lugt. Blomsterne er lyserøde til violette farve og også har en behagelig aroma.

Eigenschaften - Verwendung: Tonic, appetitvækker, stimulerende, beroligende og spasmolytika i muskelsmerter og luftvejssygdomme. Værdifuld til behandling maveproblemer.

ОРЕГАНО
Листья овальной формы, серовато-зеленого цвета. Если растереть листочки между пальцами, чувствуется приятный аромат. Цветочки растения имеют цвет от розового до фиолетового и также обладают приятным запахом.

Свойства – Применение: Оказывает укрепляющее (тонизирующее), стимулирующее, успокаивающее и спазмолитическое действие при болях в мышцах и заболеваниях дыхательных путей. Имеет положительное воздействие на пищеварительную систему: повышает аппетит и тонус, улучшает пищеварение, усиливает перистальтику и секреторную функцию кишечника, помогает при болезнях желудка.
Τρόπος παρασκευής ροφήματος:
Για την παρασκευή του μουλιάζουμε 2 κουταλάκια ξερής ρίγανης για 10’ σ’ ένα σκεπασμένο δοχείο με μισό ποτήρι βραστό νερό) ή το αραιωμένο βάμμα της μπορούμε να επουλώσουμε στοματικά έλκη, να απαλύνουμε το βήχα σε περιπτώσεις βρογχίτιδας και φαρυγγίτιδας.
To prepare, soak 2 teaspoons dry oregano for  10minutes in a covered container with half a glass of boiling water) or dilute it for  oral ulcers, to alleviate cough in case of bronchitis and pharyngitis.
For at fremstille sættetid 2 teskefulde tør oregano 10 'i en overdækket beholder med et halvt glas kogende vand) eller fortyndet tinktur af kan helbrede oral sår, for at lindre hoste i tilfælde af bronkitis og pharyngitis.
Приготовление: Залейте 2 ч.л сушеного орегано полстаканом кипятка, накройте крышкой и дайте настояться в течение 10 минут. Разбавляйте полученный отвар и применяйте при лечении язв в ротовой полости, облегчения кашля при бронхите и фарингите.

Μαντζουράνα-marjoram
Η Μαντζουράνα είναι βότανο γνωστό από την αρχαιότητα. Το χρησιμοποιούσαν για τις θεραπευτικές του ιδιότητες οι Έλληνες, οι Αιγύπτιοι και οι Άραβες.

Ιδιότητες - Χρήσεις: Η Μαντζουράνα είναι περισσότερο γνωστή για την καταπολέμηση του άγχους, της κατάθλιψης, της αϋπνίας και του πονοκέφαλου. Αυτό συμβαίνει, γιατί οι φυσικές ουσίες που περιέχει, επηρεάζουν τη λειτουργία του νευρικού συστήματος.

Marjoram is a herb  known since ancient times. It was used for its medicinal properties by the Greeks, Egyptians and Arabs.

Properties - Uses: The Marjoram is best known for combating stress, depression, insomnia and headache. This is because the natural substances present, affect the functioning of the nervous system.
Merian Urten er kendt siden oldtiden. Det blev brugt for sine medicinske egenskaber grækerne, egypterne og arabere.

Eigenschaften - Verwendung: The Merian er bedst kendt for at bekæmpe stress, depression, søvnløshed og hovedpine. Dette skyldes, at de naturlige stoffer, påvirke funktionen af nervesystemet.
МАЙОРАН
Растение известно с древних времен. Его лечебными свойствами пользовались греки, египтяне и арабы.

Свойства – Применение: Майоран славится способностью избавлять от стресса, депрессии, бессонницы и головных болей. Это связано с тем, что содержащиеся в растении активные вещества влияют на работу нервной системы организма.

Τρόπος παρασκευής ροφήματος:

Μπορείτε να παρασκευάσετε ένα χαλαρωτικό ρόφημα με μαντζουράνα χρησιμοποιώντας μία κουταλιά για ένα φλιτζάνι. Αφήστε το να μουλιάσει για 5-10 λεπτά και στραγγίστε.

You can prepare a relaxing drink with marjoram using a tablespoon for a cup. Leave to soak for 5-10 minutes and drain.

Du kan forberede en beroligende urtete med merian ved hjælp af en teske for en kop. Lad i blød i 5-10 minutter og dræn.

Приготовление: Для приготовления успокаивающего чая: залейте 1 ч.л травы стаканом кипятка, дайте настояться в течение 5-10 минут, процедите.

Μελισσόχορτο-lemon balm
Τα φύλλα του μοιάζουν με εκείνα της μέντας αλλά βγάζουν ένα γλυκό και ελαφρώς λεμονάτο άρωμα. Κατά τη διάρκεια του καλοκαιριού «γεννά» μικρά λευκά άνθη, γεμάτα νέκταρ, τα οποία προσελκύουν τις μέλισσες. Από τα άνθη του φυτού οι μέλισσες φτιάχνουν ένα από τα καλύτερα μέλια.

Ιδιότητες - Χρήσεις: Πρόκειται για φυτό εξαιρετικά αποτελεσματικό σε περιπτώσεις αϋπνίας, έντονου στρες, έντασης και ευερεθιστότητας, ενώ μπορεί να βοηθήσει ακόμα και άτομα με κατάθλιψη, χάρη στις καταπραϋντικές και χαλαρωτικές του ιδιότητες.

The leaves resemble those of peppermint but release a sweet and slightly lemony aroma. During the summer it bears small white flowers full of nectar which attract bees. from the plant flowers, the bees make one of the best honeys.

Properties - Uses: This plant is very effective in cases of insomnia, intense stress, tension and irritability, and may even help people with depression, thanks to its soothing and relaxing properties.
Bladene ligner dem af pebermynte, men tjene en sød og lidt Lemony aroma. I løbet af sommeren "skaber" små hvide blomster fulde af nektar, som tiltrækker bier. Da plante blomster bierne gøre en af de bedste honninger.

Eigenschaften - Verwendung: Denne plante er meget effektiv i tilfælde af søvnløshed, intens stress, spændinger og irritabilitet, og kan endda hjælpe mennesker med depression, takket være sine beroligende og afslappende egenskaber.
МЕЛИССА
Листья мелиссы похожи на листья мяты перечной, но отличаются сладким и немного лимонным ароматом. Летом цветет маленькими белыми цветками, полными нектара, который привлекает пчел. Мед мелиссы считается одним из лучших.

Свойства – Применение: Очень эффективно при бессоннице, сильном нервном потрясении, напряженном состоянии, раздражительности. Благодаря своим успокаивающим и расслабляющим свойствам может помочь даже при депрессивном состоянии.

Τρόπος παρασκευής ροφήματος:

Ρίχνετε 1-2 κουταλιές ξηρό μελισσόχορτο (ή 4 φρέσκα φύλλα) σε 1 φλιτζάνι βρασμένο νερό και το αφήνετε για 10-15΄. Σουρώνετε και πίνετε. Το μελισσόχορτο μπορεί να συνδυαστεί με το τίλιο.
Pour 1-2 tablespoons of dry melissa (or 4 fresh leaves) in 1 cup of boiled water and leave for 10-15 minutes. Strain and drink. The balm can be combined with lime.
Hæld 1-2 spsk tør melissa (eller 4 friske blade) i 1 kop kogt vand og lad i 10-15. Stamme og drikke. Balsam kan kombineres med kalk.
Приготовление: Залейте 1-2 ст.л сушеной мелиссы (или 4 свежих листа) стаканом кипятка и дайте настояться в течение 10-15 минут. Процедите и пейте. Можно добавить лайм.

Μέντα-mint
Οι γιατροί της αρχαιότητας θεωρούσαν ότι το βότανο είχε εμμηναγωγικές ιδιότητες. Οι παλιοί γιατροί  χρησιμοποιούσαν το άγριο φλισκούνι για κοκίτη και γενικότερα για παθήσεις των αναπνευστικών οργάνων. 

Ιδιότητες - Χρήσεις: Είναι πολύ αποτελε­σματική κατά των αναπνευστικών παθήσεων (άσθμα, βρογχίτιδα), της δυσμηνόρροιας, της δυσκοιλιότη­τας, των εγκεφαλικών παθήσεων, των κολικών, του ίλιγγου, της επιληψίας, του κρυολογήματος και των στοματικών ελκών. Βοηθά στη γρήγορη επούλω­ση τραυμάτων και πληγών, ενώ ανακουφίζει και α­πό τους πόνους στο αυτί.

Doctors in ancient times believed that the herb had menstrual properties. The doctors used the wild pennyroyal for whooping cough and generally for diseases of the respiratory organs.

Properties - Uses: It is very effective against respiratory diseases (asthma, bronchitis), dysmenorrhea, constipation, cerebrovascular disease, colic, vertigo, epilepsy, cold and oral ulcers. It helps in the  quick healing of wounds and sores and relieves from earache.
Lægerne i oldtiden troede, at urten havde emminagogikes egenskaber. De gamle læger brugte den vilde pennyroyal for kighoste og generelt for sygdomme i åndedrætsorganerne.

Eigenschaften - Verwendung: Det er meget effektiv mod luftvejssygdomme (astma, bronkitis), dysmenoré, forstoppelse, cerebrovaskulær sygdom, kolik, svimmelhed, epilepsi, kolde og orale sår. Det hjælper i hurtig heling af sår og sår og lindrer smerter i øret.
МЯТА
Врачи в древности полагали, что мята обладает свойством нормализации менструального цикла. Прежде доктора использовали дикорастущую мяту болотную при лечении коклюша и различных заболеваний органов дыхания.

Свойства – Применение: Мята очень эффективна при лечении респираторных заболеваний (астма, бронхит), дисменореи, запора, колик, заболеваний сосудов головного мозга, головокружений, эпилепсии, простуд и язв в ротовой полости. Она помогает в быстром заживлении различных ран и облегчает ушные боли.
Τρόπος παρασκευής ροφήματος:

Για κάθε φλιτζάνι ρίχνουμε ένα κουταλάκι από το βότανο. Το σκεπάζουμε και το αφήνουμε να βράσει για 10 έως 15 λεπτά. Σουρώνουμε και το πίνουμε σκέτο, με ζάχαρη ή μέλι.
For each cup, add a teaspoon of the herb. Cover and leave to boil for 10-15 minutes. Strain and drink it plain, with sugar or honey.

For hver kop, tilsæt en teskefuld af urter. Dæk og lad det koge i 10-15 minutter. Stamme og drikke det almindeligt, med sukker eller honning.

Приготовление: Залейте 1 ч.л мяты стаканом кипятка. Накройте крышкой и дайте покипеть в течение 10-15 минут. Процедите и пейте с добавлением сахара или меда.

Φασκόμηλο-sage
Οι αρχαίοι Έλληνες πίστευαν ότι χάριζε στον άνθρωπο την αθανασία...

το βοτανολογικό του όνομα  salvia officinalis προέρχεται από την λατινική λέξη salvare που σημαίνει "θεραπεύω".

Ιδιότητες - Χρήσεις: Ως αφέψημα είναι ιδανικό για τη θεραπεία της φαρυγγίτιδας, της ουλίτιδας, καθώς και των άφτρων, αλλά και διαφόρων τραυματισμών του στόματος. Επίσης, τονώνει το νευρικό σύστημα, αυξάνει τη μνήμη και ενεργοποιεί την κυκλοφορία του αίματος. Εάν κάνουμε πλύσεις με αφέψημα στα μέρη του σώματος που πάσχουν από κράμπες, θα ανακουφιστούν. Αντιμετωπίζονται τα τσιμπήματα από κουνούπια και σφήκες, τρίβοντας με τα φρέσκα φύλλα του φασκόμηλου το ερεθισμένο σημείο.

The ancient Greeks believed that humans give them immortality...the botanical name salvia officinalis is derived from the Latin word salvare which means "treat”.

Properties - Uses: As a decoction is ideal for the treatment of pharyngitis, gingivitis, and the thrush, and various oral injuries. It also stimulates the nervous system, increases memory and activates blood circulation. If we apply the decoction on body parts that suffer from cramping,it will be relieved. It treats bites from mosquitoes and wasps,by  rubbing with fresh sage leaves on the irritated point.
De gamle grækere mente, at mennesker giver hende udødelighed...det botaniske navn salvia officinalis er afledt af det latinske ord salvare som betyder “behandle”.

Eigenschaften - Verwendung: Som afkog er ideel til behandling af pharyngitis, tandkødsbetændelse og trøske, og forskellige orale skader. Det stimulerer også nervesystemet, øger hukommelse og aktiverer blodcirkulationen. Hvis vi vasker afkog i kropsdele, der lider af kramper, vil blive lettet. Behandlet bid fra myg og hvepse, gnide med frisk salvie blade irriteret punkt.
ШАЛФЕЙ
Древние греки верили, что это растение дарует людям бессмертие…  Ботаническое название  «salvia officinalis»  происходит от латинского слов  salvare, что означает «лечить».

Свойства – Применение: В виде отвара идеально подходит для лечения фарингита, гингивита, молочницы, а также различных ран ротовой полости. Также укрепляет нервную систему, улучшает память и активизирует кровообращение. При нанесении отвара на части тела, страдающие от судорог или спазм,  вызывает облегчение последних. Лечит зуд от укусов комаров или ос при втирании свежих листьев растения в место укуса.

Τρόπος παρασκευής ροφήματος:

Βάζουμε το νερό στη φωτιά και αφού βράσει χαμηλώνουμε τη φωτιά και το αφήνουμε να σιγοβράζει.

Ρίχνουμε μέσα τα συστατικά. Το αφήνουμε για 20-30 λεπτά, ανακατεύοντας περιστασιακά.Σουρώνουμε το ρόφημα για να αφαιρέσουμε τα συστατικά και το αφήνουμε σε θερμοκρασία δωματίου να κρυώσει.

Put water on the fire and boil , lower the heat and let it simmer. Pour the ingredients. Leave for 20-30 minutes, and stir. We strain the drink to remove the ingredients and leave at room temperature to cool.
Sæt vand på ilden og kog en gang sænk varmen og lad det simre. Hæld ingredienserne. Lad i 20-30 minutter, omrøring. Souronoume drink at fjerne komponenterne og henstår ved stuetemperatur til afkøling.
Приготовление: Залейте шалфей крутым кипятком. Дайте настояться в течение 20-30 минут, периодически помешивая. Процедите и оставьте при комнатной температуре для остывания.

Θυμάρι-thyme
Βρίσκεται σε πολλές βραχώδεις ορεινές ξηρές περιοχές της μεσογείου και ανθίζει απο τον Ιούνιο μέχρι τον Ιούλιο.

Ιδιότητες - Χρήσεις: Είναι φυσικό απολυμαντικό, αντισηπτικό και βακτηριοκτόνο. Συμβάλλει αποτελεσματικά στην επούλωση πληγών που δεν κλείνουν και στην απολύμανση πληγών που κινδυνεύουν από μόλυνση. Προσφέρεται στην αντιμετώπιση μολύνσεων της στοματικής κοιλότητας, καθαρίζοντας αποτελεσματικότατα τα δόντια.

Located in many rocky mountainous areas of the Mediterranean and it blooms from June to July.

Properties - Uses: It is a natural disinfectant, antiseptic and bactericidal. Effectively contribute to healing wounds that do not heal and is used for the disinfection of wounds at risk of infection. Available in treating infections of the oral cavity, by very effectively cleaning teeth.
Beliggende i mange klippefyldte bjergrige tørre områder af Middelhavet og blomstrer fra juni til juli.

Eigenschaften - Verwendung: Det er en naturlig desinfektionsmiddel, antiseptisk og bakteriedræbende. Effektivt at bidrage til helende sår, der ikke lukker og desinficering af sår i risiko for infektion. Fås ved behandling af infektioner i mundhulen, meget effektivt rengøring tænder.

ТИМЬЯН или ЧАБРЕЦ
Растет во многих скалистых и гористых засушливых местностях Средиземноморья, цветет в июне-июле.

Свойства – Применение: Растение является природным дезинфицирующим, антисептическим и бактерицидным средством. Эффективно способствует затягиванию труднозаживающих ран и дезинфекции ран с риском инфицирования. Применяется при лечении инфекций ротовой полости, очень эффективно при чистке зубов.

Τρόπος παρασκευής ροφήματος:

Βάζουμε 1 κουταλιά θυμάρι, χωρίς κοτσάνι, σε 1 φλιτζάνι βραστό νερό, το σκεπάζουμε για 10΄ και μετά το σουρώνουμε. Το μείγμα που προκύπτει το χρησιμο­ποι­ού­με εξωτερικά για τον καθαρισμό και την επούλωση των πληγών ή για γαργάρες.
Put 1 tablespoon of thyme, without the stalk, 1 cup of boiling water, cover for 10 minutes and then strain it. The resulting mixture is used by  external cleaning and healing wounds or for gargling.
Put 1 spsk timian, uden stilk, 1 kop kogende vand, dække for 10 og derefter stamme det. 

Den resulterende blanding ved hjælp af den eksterne rengøring og helende sår eller til at gurgle.
Приготовление: Залейте 1 ч.л травы, без стебля, стаканом кипятка, накройте, дайте настояться в течение 10 минут, затем процедите. Полученный отвар используйте для наружного очищения и заживления ран, а также полосканий полости рта и горла.

Δεντρολίβανο-rosemary
Οι αρχαίοι Έλληνες το θεωρούσαν δώρο της Αφροδίτης και σύμβολο της ομορφιάς. Φυτό εξαιρετικής μυρωδιάς, στα λατινικά σημαίνει «δροσιά της θάλασσας».

Ιδιότητες - Χρήσεις: Ως ρόφημα ενισχύει την μνήμη και το

ανοσοποιητικό σύστημα. Καταπραΰνει από τα συμπτώματα της

βρογχίτιδας και του άσθματος. Βοηθά την πέψη αλλά και στη ρύθμιση της έμμηνης ρήσης. Τονώνει την όραση. Στη μαγειρική δίνει εκλεπτυσμένη γεύση σε κρέατα, αλλαντικά, ψητά ψάρια, τηγανητές και ψητές πατάτες, γλυκά του κουταλιού και σάλτσες. Να αποφεύγεται από γυναίκες που βρίσκονται σε κατάσταση εγκυμοσύνης.

To ancient Greeks rosemary was believed to be a gift from Aphrodite and a symbol of beauty. Rosemary has a delightful scent and its Latin name means “dew of the sea”.

Properties - Uses: As a beverage, it improves memory and boosts the immune system. It alleviates the symptoms of bronchitis and asthma. It eases digestion and regulates menstruation. It also improves vision. In cooking, it releases  a refined flavour to meat, smoked  meat, grilled fish, baked potatoes, fries as well as syrup sweets (sweet preserves), and sauces. It should be avoided during pregnancy.

Zu alten Griechen Rosmarin wurde geglaubt, um ein Geschenk von Aphrodite und ein Symbol der Schönheit. Rosemary hat einen herrlichen Duft und der lateinische Navn bedeutet "Tau des Meeres".

Eigenschaften - Verwendung: als Getränk es verbessert das Gedächtnis und starkt das Immunsystem. Es Lindert die Symptome von Bronkitis und Astma. Es erleichtert die Verdauung und reguliert dø Menstruation. Es verbessert auch die Sicht. I Kochen, verleiht ihm einen raffinierten Geschmack, Fleisch, Wurstwaren, Fisch vom Grill, Bratkartoffeln, Pommes sowie Süßigkeiten Löffel (süße Marmelade) und Saucen. Es sollte während der Schwangerschaft vermieden werden.

Древние греки считали розмарин подарком Афродиты и символом красоты.  У растения чудесный аромат, а его латинское название означает  «роса моря».

Свойства – Применение:  При употреблении внутрь улучшает память и сильно стимулирует иммунную систему организма. Облегчает симптомы бронхита и астмы. Помогает при проблемах с пищеварением и регулирует менструальный цикл.  Также улучшает зрение. В кулинарии придает тонкий аромат мясу, консервированному мясу, жаренной на гриле рыбе, запеченному картофелю, картофелю фри, а также сладостям, варенью и соусам. Не рекомендуется употреблять во время беременности.
Зу Alten Griechen розмарин Würde geglaubt, гм Эйн Geschenk фон унд Афродита Эйн 

Τρόπος παρασκευής ροφήματος:

Ρίχνετε έναμικρό κουτάλι δενδρολίβανο σε 250 ml νερό. Μόλις αρχίσει να βράζει, το κατεβάζετε από τη φωτιά και το αφήνετε λίγα λεπτά να ηρεμήσει. Το σουρώνετε και το πίνετε ζεστό.

Preparation:

Add a teaspoon of rosemary to 250 ml water. When it comes to the boil, remove from the heat and let it rest for a few minutes. Strain and drink hot.

Zubereitung:

Fügen Sie einen Teelöffel Rosmarin auf 250 ml Wasser. Wenn es zum Kochen kommt, vom Herd nehmen und lassen Sie es für ein paar Minuten ausruhen. Strain und trinken heißen.

Приготовление: Залейте 1 ч.л розмарина 250 мл воды. Доведите до кипения, снимите с огня и дайте настояться в течение нескольких минут. Процедите, пейте горячим.

Βασιλικός -basil
Η ονομασία "βασιλικός" του αποδόθηκε καθώς, σύμφωνα με θρύλο, φύτρωσε στο σημείο όπου ο Μέγας Κωνσταντίνος και η μητέρα του Αγία Ελένη ανακάλυψαν τον Τίμιο Σταυρό.

Ιδιότητες - Χρήσεις: Επειδή έχει τονωτικές ιδιότητες ο βασιλικός χρησιμοποιείται σε ασθένειες των νεφρών, σε πνευματική υπερκόπωση και για τον φλοιό των επινεφριδίων. Για την αδύνατη μνήμη, την μελαγχολία και τους νευρικούς πόνους πίνουμε ένα φλιτζάνι του τσαγιού ρόφημα κάθε βράδυ. Οι σπασμολυτικές του ιδιότητες μας απαλλάσουν από αγχος,νευρική αυπνία, ζαλάδα, και το βήχα του κοκκίτη. Είναι σπασμωλυτικό για κακή χώνεψη, δυσκοιλιότητα, γαστρίτιδα, και εντερικές διαταραχές.

ENGLISH

The name "Basil" was attributed since, according to legend, it  grew on the point where Constantine and his mother St. Helen discovered the Holy Cross.

Properties - Uses: since it is  tonic basil is used in kidney diseases, in fatique and the adrenal cortex. For  weak memory, depression and nervous pains, drink a cup of tea  every night. Our spasmolytic properties relieve stress, nervous insomnia, dizziness, and cough of pertussis. It aids poor digestion, constipation, gastritis, and intestinal disorders.

GERMAN

Navnet "Basilikum" blev tilskrevet som ifølge legenden, voksede til det punkt, hvor Konstantin og hans mor St. Helen opdagede Hellig Kors.

Eigenschaften - Verwendung: Som en tonic basilikum bruges i nyresygdomme, i mental overanstrengelse og binyrebarken. For de svage hukommelse, melankolske og nervøse smerter drikke en kop te drikke hver aften. Vores spasmolytiske egenskaber fritaget stress, nervøs søvnløshed, svimmelhed og hoste af pertussis. Det spasmolytiko dårlig fordøjelse, forstoppelse, gastritis, og tarmlidelser.

RUSSIAN
Согласно легенде, свое название «базилик» (в переводе с древнегреческого «царская трава») растение получило в связи с тем, что выросло на месте, где римский император Константин и его мать Святая Елена обнаружили Святой (Животворящий) Крест.

Свойства – Применение: В качестве укрепляющего средства базилик применяют при лечении болезней почек, коры надпочечников и умственных переутомлениях. Рекомендуется выпивать 1 чашку отвара базилика каждый вечер при слабой памяти, меланхолии или невралгических болях. Спазмолитическое воздействие растения способствует избавлению от стресса, возникшей в результате нервного потрясения бессонницы, головокружений, кашля при коклюше. Также помогает при плохом пищеварении, запорах, гастрите и кишечных расстройствах.

Τρόπος παρασκευής ροφήματος:

Σαν αφέψημα. ένα κουταλάκι βασιλικό σε ένα φλιτζάνι βραστό νερό. Σαν χωνευτικό. Σαν έγχυμα. Ρίχνουμε μέσα στο νερό που βράζει κλωναράκια βασιλικό μαζί με τα κλαράκια.
As a decoction. a teaspoon basil in a cup of boiling water. As a digestif. As infusion. Pour in boiling water, sprigs of basil along with twigs.

Som et afkog. en teskefuld basilikum i en kop kogende vand. Som digestif. Som infusion. Hæld kogende vand kviste basilikum sammen med kviste.
Приготовление:  Для приготовления отвара: залейте 1 ч.л травы стаканом кипятка. Для приготовления дижестива (средства, способствующего пищеварению) или настоя: залейте траву кипятком вместе с веточками. 

